
 

Wróblew, dn. 30 stycznia 2019r.  
 

 
Pani Karolina Kulesza 
Radna Gminy Wróblew 

 
 
Nasz znak: ROO.0003.20.2019.MW     

 

W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 25 stycznia 2019r. (data wpływu), uprzejmie 

informuję, że wszystkie nasze obiekty infrastruktury rekreacyjno-sportowej oraz przystanki 

autobusowe są sukcesywnie sprzątane przez pracowników gospodarczych Urzędu Gminy Wróblew. 

Natomiast zdarzają się sytuacje, gdzie osoby dorosłe i młodzież (często obcokrajowcy) wieczorami 

korzystają z naszych obiektów w celu spożywania napojów alkoholowych, co skutkuje nadmierną 

ilością pozostawionych różnego rodzaju opakowań po w/w/ produktach. Dokładamy wszelkich 

starań, aby takie sytuacje nie miały miejsca.  

W najbliższym czasie nie planujemy doposażenia przedmiotowego placu zabaw w piaskownicę 

ponieważ realizujemy szereg inwestycji polegających na budowie placów zabaw w innych 

miejscowościach Gminy Wróblew. Miejscowość Wróblew posiada dwa place zabaw i ten największy 

znajdujący się przy Szkole Podstawowej we Wróblewie cały jest o nawierzchni piaskowej. 

 

 

Wójt Gminy 

(-) Tomasz Woźniak 

 


